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Abstract (en)
The machine has a lifting height adjusting device (30) for providing transport lifting of a sewing foot (10) i.e. downholder, where the device is
separately formed for a ventilation device (13). The ventilation device and the adjusting device comprise ventilation and lifting gear shafts (14, 29)
for providing a ventilation height and a lifting height. A drive (22) i.e. step motor, is provided for the ventilation device and the adjusting device.
Ventilation shaft and lifting height adjusting device cam disks (20, 24) are arranged on a motor shaft (21) of the drive.

Abstract (de)
Eine Nähmaschine hat mindestens einen Nähfuß (10) zum Niederhalten von Nähgut während des Nähens. Zum Lüften des Nähfußes (10) dient
eine Lüftereinrichtung (13). Eine Hubhöhen-Verstelleinrichtung (30) dient zur Vorgabe eines Transporthubs des Nähfußes (10). Die Lüftereinrichtung
(13) und die Hubhöhen-Verstelleinrichtung (30) haben einen gemeinsamen Antrieb (22). Es resultiert eine Nähmaschine, bei der der Aufwand bei
der Konstruktion der Lüftereinrichtung sowie der Hubhöhen-Verstelleinrichtung reduziert ist.
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